
水泥防撞墙模具介绍

产品名称 水泥防撞墙模具介绍

公司名称 保定市清苑区永久模具机械加工厂

价格 50.00/个

规格参数 品牌:永久模具
型号:常规
产地:保定

公司地址 河北省保定市清苑区阎庄乡南阎庄村（经营场所
）

联系电话 0312-6793280 15233728688

产品详情

水泥防撞墙模具介绍

河北保定永久建材模具机械加工厂——TEL：15233728688（微信同步）  QQ：240919606， 

     水泥防撞墙模具，水泥防撞墙模具在道路的建设中有着极其重要的作用，水泥防撞墙是高速公路
隔离带使用的预制块，保定永久建材模具机械加工厂是专业制作防撞墙模具的厂家，我厂生产的防撞墙
模具采用钣金钢模具生产迅速，无需大型设备，投资小，模具可拆卸，我厂还可依据图纸请求定制尺度
，外面用角钢固定。是新型的水泥预制件钢模具。水泥防撞墙模具规格庞大，适用范围广泛，是公路上
的必备工具，发挥着极其重要的职责。

     The cement anticollision wall mold has an extremely important role in the construction of the road. The  
cement anticollision wall is the precast block used by the highway isolation belt. The Baoding permanent building
material mold machinery processing plant is a professional manufacturer of the collision proof wall mold. No need for
large equipment, small investment and dismantling of mold, our factory can also customize the scale according to the
drawings, and fix it outside with angle steel. It is a new type of cement prefabricated steel die. The size of cement anti-
collision wall mold is large, and its application scope is extensive. It is an essential tool for highway and plays an
extremely important role.
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